
 

Ostrowiec Świętokrzyski, 13 czerwca 2024 r. 

 
Or.0003.23.2024 
 

 
 

Pani 
Joanna Pikus 
Wiceprzewodnicząca Rady Miasta 
Ostrowca Świętokrzyskiego 

 
 

 
 
 
 

W odpowiedzi na Pani interpelację w sprawie doświetlenia ciągu 

pieszo-jezdnego na Osiedlu Ogrody (zjazd z ulicy L. 

Chrzanowskiego) oraz odcinek od bazaru osiedlowego do bloku nr 

15 na Os. Ogrody – w załączeniu przekazuję odpowiedź Prezesa 

Zarządu SM „Hutnik”.  

 

 

 

Z up. Prezydenta Miasta 
Anna Niedbała 
Sekretarz Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego 

 




